

Newsletter

扶康會社企餐廳「香城茶室」開幕典禮

Opening Ceremony of "City Café" - Fu Hong Society Social Enterprise Restaurant



扶康會社會企業「康融服務有限公司」（康融）透過公開競投，贏得香港歷史博物館內「香城茶室」的餐飲服務經營權，並獲社會福利署「創業展才能」計劃贊助逾180萬元。

「香城茶室」在2015年1月15日舉行開幕典禮，康融榮幸邀得民政事務局副局长許曉暉女士SBS, JP、康樂及文化事務署署長李美嫦女士JP、社會福利署副署長（服務）林嘉泰先生JP、油尖旺區議會副主席高寶齡女士BBS, MH, JP、天主教香港教區輔理主教夏志誠主教OFM、香港廚師協會委員會委員楊國基先生、著名廚師周中師傅、著名設計師黃炳培先生（又一山人）光臨；一眾嘉賓於在場逾百位賓客見證下主持剪綵儀式，並親身品嚐茶室美食，令場面生色不少。

「香城茶室」位處尖沙咀香港歷史博物館一樓，可容納超過一百位顧客，設有多個卡座，位置寬敞舒適，並以老香港為主題，配以懷舊裝修及地道香港美食，具濃厚的懷舊氣息，在此品嚐美食，乃人生一大享受。香城茶室之食品由專業大廚主理，殘疾僱員佔總員工比例近75%。

扶康會會長葉恩明醫生JP在致歡迎辭時特別解釋了康融的理念，他說：「康融的名稱源自扶康會的『康』字，標誌著扶康會為殘疾人士服務的信念及使命，希望可以提供就業機會予殘疾人士，讓其能力得以發揮，獨立自願，『融』入社群。」

Hong Yung Services Limited (Hong Yung), a social Enterprise set up by Fu Hong Society, was awarded the operation license of "City Café" located in The Hong Kong Museum of History through open bidding. The Café was set up with a subsidy of more than \$1,800,000, funded by "Enhancing Employment of People with Disabilities through Small Enterprise Project" supported by Social Welfare Department. The opening ceremony of "City Café" was held on 15 January 2015. It was an honor to have the presence of the following guests: Ms. Florence HUI Hiu-fai, SBS, JP, Under Secretary for Home Affairs, Ms. Michelle LI Mei-sheung, JP, Director of Leisure and Cultural Services, Mr. LAM Ka-tai, JP, Deputy Director (Services), Social Welfare Department, Ms. KO Po-ling, BBS, MH, JP, Vice Chairman, Yau Tsim Mong District Council, Most Rev. Auxiliary Bishop Joseph HA Chi-shing, OFM, Catholic Diocese of Hong Kong, Mr. YEUNG Kwok-kei, Committee Member of Hong Kong Chefs Association, Mr. CHOW Chung, Renowned Chef, Mr. Stanley WONG Ping-pui who is also known as Another mountain man, Renowned Designer and other guests. They took part in the officiating ceremony and tasted the food of the café. The event was a great success.

The café located in The Hong Kong Museum of History at Tsim Sha Tsui East has a seating capacity of over 100. The Café with interior design in old Hong Kong style promotes food culture of Old Hong Kong. Enjoying Hong Kong traditional food in an environment with nostalgic decoration and atmosphere will definitely be an unforgettable experience! Our café is operated by a team of professional chefs and persons with disabilities; the percentage of employee with disabilities is near 75%.

Dr. IP Yan-ming, JP, President of Fu Hong Society, explained the concept of "Hong Yung". He said, "The name of Hong Yung came from Fu 'Hong', it echoes the mission of the Society, which is to help persons with disabilities. Hong Yung aims at providing vocational trainings and employment opportunities for persons with disabilities so as to develop their abilities and to ensure that they achieve independence, as fully integrated members of the community."